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Hodnocení přednášky o studiu doma a venku a SIS - Mgr. Sojka, Mgr. Říha
(1 - NEJHORŠÍ, 5 - NEJLEPŠÍ)
128 odpovědí

Slovní komentář k přednášce o studiu, případně důvod, proč jste se jí
nezúčastnili
134 odpovědí

Byla velmi zajímavá.

Málo informací o práci v zahranici

v poho

Velmi poučné.

Velmi mi pomohla zorientovat se v SIS

Rád bych nový informační systém.

Velmi povedená, oba přednášející velmi sympatičtí

Z důvodu přílišné únavy jsem přednášku bohužel nestihl.

Zajímavá.

Už jsem tyto věci věděla z dřívějška

Když jsem odcházela, měla jsem pocit, že jsem se nedozvěděla vůbec nic. Ze SIS jsem byla ještě zmatenější.
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Super člověk, zajímá mě stejná oblast práva jako jeho, poprosil jsem ho i o kontakt, chtěl bych jednou na stejné stáže.

Bylo to detailní, takže jsem se dozvěděl vše, co jsem vědět potřeboval.

Dozvěděl jsem se vše podstatné, hlavně o zapisování předmětů. Mgr. Říhovi občas bylo špatně rozumět.

zajimava

Spala jsem

Nemám připomínky, skvělá přednáška, spoustu mi toho objasnila.

Stručná a přehledná

Velmi přínosná byla ukázka orientace v SISu včetně podrobně popsaného zápisu předmětů

velmi přínosná byla hlavně část o SISu ale možná by to chtělo vyčlenit o něco více času, protože některé důležité
informace byly zmíněny až příliš rychle

Přednáška byla věcná, část o SIS by mohla být ještě podrobnější, aby se zamezilo jakýmkoli úskalím a při přednášce o
ERASMU by mohla být prezentace, či materiály s podmínkami studia v zahraničí, nebo aspoň příklady

Přínosné

Splnila účel a přinesla i nové pohledy na studium v zahraničí

Část od Mgr. Říhy byla lepší, než od Mgr. Sojky, ač uznávám, že o SISu se asi o moc zážívněji hovořit nedá.

šlo to

Spousta důležitých informací o vstupu do studia.

Konečně mám pocit, že SIS alespoň trochu chápu. Doufám, že při zápisu to nebude pouze pocit, ale i skutečnost.
Užitečná přednáška. Nyní velmi uvažují i o studiu v zahraničí a lépe se orientují v nabídce předmětů.

přednáška mi přišla až moc obecná

Neplánuji studovat v zahraničí

Nezúčastnil, nestihl jsem jí.

Dobrý výklad pravidel studia a zápisu předmětů.

velmi reálně podané informace

Zajímavá prezentace zahraničních programů, ale úvod do SIS byl trochu uspávací

užitečné, nalákalo mě to na erasmus, a přiblížilo, jak si vytvořit rozvrh

část o "studiu doma" byla zbytečně zdlouhavá

=

Vše potřebné jsem se na ni dozvěděl

Dozvěděl jsem se důležité věci zejména k problematice SISu, zápisu předmětů a kreditů.

-

Na úvod stačilo, ale spousta věcí zatím nejasných

výklad SISu byl matoucí



Navod k rozvrhu mohl byt trochu podrobněji vysvětlený

Dobře podané, vše co jsem potreboval vědět

Byly to informace, které byly podle mě vhodné na seznamovací kurz.

Dostatek informaci k výjezdům

přinesla podstatné informace, nicméně žádné nové

Vyčerpávající, dobře a přehledně podané informace.

SIS byl vysvětlen srozumitelně, všechno bylo v pořádku

Přednáška o SISu a studiu doma sdělila to nejdůležitější, přednáška o studiu venku byla poutavá, dozvěděl jse se nové
věci a tipy, které jsem předtím nevěděl.

Přehledně vysvětleno jak si zapsat předměty.

když již dlouho víte, že SIS je hrúznost, proč nezajistíte systém funkční? Jakožto nejvýznamnější a nejstarší Právnícká
fakulta, byste k tomu měli cítít téměř povinnost, v rámci funkčnosti celé školy.

Velmi poučná, dozvěděla jsem se základní věci o studiu v ucelené formě

Stručné a jasné

skoro super

Lepší přednes

Přednáška o SISu trochu zmatečná, bylo nás víc, kteří jsme nepochytili systém zapisování.

Jediné pozitivum info o možnostech zahraničního fungování a jak se to pak řeší tady

Dozvěděl jsem se nejvíce nového.

výborný výkon pana Mgr. Říhy

Potřebné informace podané srozumitelnou formou

Není co vytknout

Nebylo mi dobře, nezúčastnila jsem se

Velice informativní

Nemám slov

Velmi přínosné

Podstatné informace zazněly, nicméně občas poněkud nudné...

Rád jsem se dozvěděl o SISu

Přednáška mi hodně pomohla v orientaci v SIS.

Přednáška, byla zajímavá a hlavně přínosná.

Byla velmi přínosné a pro nás nováčky nezbytná.

Přednáška byla skvělá, zejména se mi líbila praktická ukázka, jak funguje informační systém



Užitečná a záživná

Speciálně část o studiu v zahraničí byla velmi užitečná.

zajímavé ale SIS je mi stále záhadou

Sis a cely systém pf uk je mimořádně nepřehledný a přednáška mi k jeho porozumění nepomohla. Spíše jsem
odcházela s ještě větším otazníkem na čele. Oceňuji ovšem snahu.

Zajímavá přednáška, místy ovšem zbytečně zdlouhavé vysvětlování zcela zřejmých věcí.

Všeříkající

Přínosné informace o zápisu

nemám výhrad

Užitečné přiblížení toho, co to obnáší.

Byla jsem ráda,že jsme měli možnost dozvědět se o používání SISu a byly nám zodpovězeny všechny naše dotazy.

Zajímavá především část ohledně Erasmu

velmi přínosné a Mgr. Říha je prostě borec

Byla užitečná, byť mírně nudná.

Příliš si to už nemapamatuji.

Krok po kroku nám bylo vysvětleno zapisování předmětů a fungování internetových stránek. Troufám si říct, že zápis
předmětů teď nebude takový problém.

Velmi užitečná, občas trochu nepřehledná, ale to je spíš SISem.

Trošku zmatené a neurčité

Důvod si nepamatuji

přínosná

Myslím, že bylo řečeno všechno podstatné.

Přednáška se nesla v přátelském duchu.

Přednášky byly dobré a bylo na nich řečeno vše podstatného. Přínosná byla hlavně přednáška ohledně SIS a rady
ohledně Erasmu

Stručné a výstižné.

zajímavé informace o erasmu

Dozvěděla jsem se vše potřebné

Přednáška byla velice zajímavá, zvládl jsem poslouchat celou dobu.

Přednáška byla velmi dobrá. Dozvěděli jsme se spoustu užitečných informací.

Přednáška byla zajímavá.

Bylo to fajn. :)

JINÉ (34)



Hodnocení přednášky o římském právu - Dr. Šejdl
129 odpovědí

Slovní komentář k přednášce o římském právu jako základu civilního práva,
případně důvod, proč jste se jí nezúčastnili
134 odpovědí

Ukázka na případu se zahradou byla skvělá.

Skvela

v poho

Skvělá přednáška, která mi vyjasnila mnoho otazníků.

Vtipná, zajímavá

Pan Šejdl měl skvělou přednášku, pokusím se k němu v jejím důsledku zapsat i ve škole.

Humorný zajímavý výklad

Z důvodu přílišné únavy jsem přednášku bohužel nestihl.

Vtipnou formou vedené seznamení s předmětem.

Nemám co vytknout, pan doktor přednášku udělal velice zajímavou.

Zábavná

Prostě srandista, na pojem "usus fructus" fakt do smrti nezapomenu :D
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Naučil jsem se nové věci (usus fructus) a pan doktor je hrozně v pohodě člověk.

Naprosto spokojen.

zabavne a zajimave

Interaktivni a zajimave

Budu se těšit na studium římského práva.Dr. Šejdl umí poutavě vykládat.

Zábavná a poučná

Ocenila jsem hlavně informace o obsahu studia v tomto předmětu, zápočtech a zkouškách

v této přednášce bylo velmi jasně shrnuto, co nás v tomto předmětu čeká a určitě se budou ještě hodit i informace o
tom, jak koho oslovovat

Doktor Šejdl je komik a dodává tím své přednášce neskutečný rozměr, kdy si člověk přednášku užije, poučí se a navíc
neskutečně zasměje

Zábavné

Zábavně podané informace

Dr. Šejdl hovořil velmi zajímavě, bavil mě též příklad, který si pro nás připravil.

bavilo

Přednáška výtečně nastínila obsah předmětu.

Ačkoliv do Římana nejsem nijak zapálená, tak přednáška byla skvělá.

Pan Dr. Šejdl je velmi vtipný a výstižný. Byla to první přednáška, co jsem měl čest ho poslouchat. Bohužel si myslím, že
mnoho z nás dosti koukalo, co se týče náročnosti přednášky.

Zajímavá a vtipná

Nejzajímavější přednáška, hlavně díky objemu informací nejen o daném předmětu.

Důležitý a zajímavý obor. Usus fructus jen tak nezapomenu :) Alespoň doufám...

interaktivně předané informace o základu římského práva

Velmi poutavý výklad

vtipné, zábavné, nalákalo na předmět

vtipná, srozumitelná

=

Vtipné, zábavné a obohacující

Zaspal jsem.

super, zábavné

Čekal jsem už něco k právu

Dr. Šejdl dokázal upoutat

Zajimava, jak organizacni veci, tak "ochutnavka"



Komplexní predstaveni předmětu

Přednášek bylo podle mě zbytečně moc.

Nejlepsi přednáška pan doktor je do tématu zapálený.

spíše technické záležitosti

Není relevantní důvod proč jsem se přednášky nezúčastnil.

byla to zajímavá přednáška, líbil se mi úkol, který jsme dostali, ta aplikace římského práva na dnešní případ

Pan doktor se dobře poslouchá, svůj výklad prokládal vtipy, rozhodně nic nudného :-)

Podáno zábavnou formou

Výborný přednášející

Moc se mi líbila, skvělé zasvěcení do předmětu

Zábavné

super

Zábavné a poučné

Velmi zábavné a zajímavé.

Nejzajímavější

Velice výživná a zajímavá.

velice zábavná, naučná

Skvělé

Zajímavá přednáška, dobrý byl i případ

Profesor je milý, zábavný.

Velmi poutavá

Pan doktor Šejdl je skvělý

Zajímavé téma

Občas snad až příliš neformalni

Zajímavý úvod do předmětu

Velmi zábavná přednáška.

Zajímavý obsah,který byl navíc podaný poměrně zábavným způsobem.

Profesionální výklad i přístup

Tato přednáška byla dle mého názoru úplně nejlepší, pan profesor dokázal římské právo přiblížit velmi zajímavým
způsobem, dokázal udržet naši pozornost po celou dobu

Případ o poživovacím právu byl velmi jednoduchý, takže jsme se shodli bez potřeby žádané diskuze. Hezky ale
ukazoval, jak se současné právo vyvinulo z římského.



Velmi zajímavě podaná přednáška o předmětu, na který jsem se původně vůbec netěšila.

vtipné a věcné - vysvětlení důležitosti předmětu

Doktor Šejdl je vtipný, milý a přednáška byla inspirativní a motivující. Tesim se na studium římského práva

Velmi vtipně a poutavě provedené. Pan doktor zvládl udržet mou plnou pozornost na téměř dvě hodiny bez problému.

Vtipná, super. Už se ř. Práva tolik nebojím

Nezúčastnila jsem se

dle mého se jedná o výborné představení nutného stylu myšlení.

Užitečné přiblížení předmětu.

Přednáška byla vtipná a zajímavá.

Vtipně podané

naprosto mě tento předmět nadchnul, jen se už teď děsím klauzury

Podána zábavnou formou, návod jak oslovovat lidi na fakultě, byl užitečný

Supr!

Jako jediný nám vysvětlil, z čeho se budou skládat zkoušky a zápočty. To většina velmi ocenila.

Zábavná a naprosto dostatečně informativní.

Kvalita humoru pana Šejdla je nekonzistentní...

Doktor Šejdl dovede zaujmout a podat věci přijatelnou formou.

Pan doktor dokáže probudit i to obecenstvo, které šlo spát v brzkých ranních hodinách.

Velmi přínosné bylo poučení o oslovování učitelů.

Zajímavá přednáška, ukázky z praxe.

Přednáška mě velmi bavila. Také názorné ukázky překladů základu občanského zákoníku byli zajímavé.

Zábavný a poučný náhled do ŘP.

přednáška byla zajímavá a vtipná, ne formou výuky, spíš jako představení předmětu

Skvělá, vtipná

Asi nejlepší přednáška ze všech, pan Šejdl skutečně umí mluvit.

Přednáška byla velmi zajímavá a byla skvělým úvodem do předmětu.

Líbil se mi interaktivní přístup.

Moc příjemné a k zamyšlení.

JINÉ (34)



Hodnocení přednášky o českých a československých právních dějinách -
Dr. Šouša
127 odpovědí

Slovní komentář k přednášce o ČČSPD, případně důvod, proč jste se jí
nezúčastnili
134 odpovědí

Zajímavé

Velmi zajímavá přednáška.

Skvela

nudne tema, dobry vyucujici

Poučné.

Příliš nezajímavá

Pro mě ne až tolik zajímavá tematika, ale přednes doktora Šoušy dobrý.

Místy jsem se trochu ztrácela (pravděpodobně únava), ale velmi zajímavé téma

Přednáška mě příliš nezaujala, ale ocenil jsem ozvláštnění prezentace vtipy o aktuálním politickém dění v ČR.

Solidní.

Nemám co vytknout, pan doktor Šouša má naprosto skvělý humor a přednáška byla velice interaktivní a poučná.

Jedna z nejlepších

Zajímavě zvolené téma, asi nejformálnější vyučující, ale bavilo mě to.

Občas mě to nudilo, ale bylo to vylepšováno humorem pana doktora.
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Naprosto spokojen.

zabavne, poutave a zajimave

Interaktivni a zajimave

Dr. Šouša dodal několik vtipů, povedené.Tento předmět mě zřejmě zas tolik bavit nebude, ale to rozhodně není
vyučujícím.

Velmi zabavna a dobre podana

Chyběly mi obecné informace o daném předmětu, zápočtech nebo zkouškách, čas byl věnovaný pouze praktickým
dovednostem

přednáška byla velmi zajímavá, ale trochu mi scházelo nějaké shrnutí, co všechno nás v tomhle předmětu bude čekat

Přestože věřím, že dějiny práva jsou zajímavý předmět, tak příklad zvolený doktorem Šoušou byl místy matoucí a věřím,
že jsou lepší příklady na ukázku vývoje práva

Výběr zajímavého tématu k diskuzi

Opět vtipné a velmi zajímavé

Dr. Šouša také umí svým výkladem vtáhnout a zaujmout studenty.

byla jsem unavená, tak jsem tam nešla

Uvažování nad konkrétním případem, originální a zajímavé.

Užitečné, poučné, chytlavé.

Pan Dr. Šouša je velmi vtipný a dokáže tím pádem zaujmout. Pro středoškoláky, kteří dosud byli zvyklí na vyučující
hodinu trvající 45 minut je to jistě velké plus, aby byli schopni udržet pozornost.

Jiná aktivita

Velice zajímavým způsobem vymyšlená přednáška.

Líbil se mi především důraz na kontinuitu v čs. nejen právních dějinách.

Přednáška byla spíše nudná

zajímavé

ukázka právního případu byla skvělá, ale o samotném předmětu jsem se moc nedozvěděla

=

Vtipné, zábavné a obohacující

Zajímavá přednáška na relativně nezajímavé téma.

-

Trapné vtipy

nesedělo mi téma, které Dr. Šouša zvolil

Zajimave, ale ocekavala bych mnohem vice organizacnich záležitostí

Zajímavé téma, které naláká na předmět. Na druhou stranu zvažování nekterych politických názorů



Tato přednáška se mi líbila z toho důvodu, že byla o něco interaktivnější než jiné a rozebíralo se tam zajímavé a aktuální
téma.

Zajimavý pohled na aktualni situaci.

velmi zajímavá

Výborně podané, vtipné poutavé

fajn přednáška

Pan doktor zvolil zajímavé téma, velmi mne to bavilo.

Mnoho zajímavostí a řešení konkrétního problému

Výborný přednášející

Skvělý koncept přednášky, kladně hodnotím i humor dr. Šouši

Poučující

super

Zábavné a poučné

--

Nudné, zaměřeno na jeden případ

Velice zajímavá.

nesmírně zajímavá přednáška

Také skvělé

Super

Zábavné pojetí přednášky

Velice zajímavá

Občas nesrozumitelné

Moc mě nebavilo zvolené téma, ale jinak dobré.

Dobre

Skvělý vyučující

Zajímavá přednáška, která nabídla různé úhly pohledu.

Zajímavá přenáška

Interaktivní hodina, což hodnotím velmi kladně

Nevyznala jsem se v druhé části přednášky.

Pan Doktor Šouša si vemi zakládá na "mučeníčku" a asi nejsem fanouškem.

Po této přednášce chápu, proč je Dr. Šouša tak populární vyučující

důležitost starších právních předpisů, poučení se z toho co nefungovalo



ČČSPD je asi předmět, na který se v prvním ročníku tesim nejvíce, pan doktor Šouša přednášel velmi poutavě.

Bohužel jsem se z důvodu únavy a vyčerpání na přednášku nedostavil.

Už jsem byl unaven

Velmi vtipná, asi nejlepší přednáška

bohužel, tuto přednášku si nepamatuji

Užitečné přiblížení předmětu.

Téma mě nezaujalo.

Kocovina ze seznamování předešlého dne

Dr. Šouša je super, naprosto mě zaujal jeho přednes

Zábavná forma a zajímavé téma

Pan Šouša je bezvadný chlap.

Pan doktor měl jako jediný prezentaci, navíc zábavně udělanou. Též se mi zamlouval jeho přístup a vystupování.

Zábavná, možná by bylo dobré říct ještě nějaké obecnosti k předmětům jako takovým.

Dr. Šouša je borec

Důvod si nepamatuji

Dobré propojení dějin s aktuálními problémy.

Nedozvěděla jsem se moc o předmětu jako takovém, řešili jsme už rovnou konkrétní záležitosti. Možná bych uvítala i
pár obecných informací.

Zajímavé, vtipné

Přednáška byla velmi zábavná. Dobrý byl i prostor ke společné diskusi.

Fascinující výklad.

zajímavé, aktuální

zajímavá

Přednáška byla zajímavá, pan Šouša dokázal udržet naší pozornost celou dobu.

Přednáška byla zajímavá, bohužel jsem ji nestihla od začátku.

Líbilo se mi využití reálného případu.

Dle mého názoru nejlepší přednáška v rámci seznamovaku.

Hodnocení přednášky o výuce teorie práva - doc. Wintr
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126 odpovědí

Slovní komentář k přednášce o výuce teorie práva, případně důvod, proč jste se
jí nezúčastnili
134 odpovědí

Přínosná

Velmi zajímavá přednáška.

Skvela

dobre tema, nudny vyucujici

Skvělý kantor, který nám ukázal zajímavosti právního systému.

Zajímavá

Docent Wintr měl připravené moc zajímavé případy a venkovní prostředí bylo také příjemné.

Skvělá! Hlavně diskuze.

Ocenil jsem aktuálnost, tedy výběr ještě nedávno aktuálních nálezů Ústavního soudu.

Velmi zajímavá forma seznámení s předmětem.

Byla jsem unavená z předchozí noci.

Skvělá atmosféra, zajímavý program

Super výklad v pěkném prostředí pod břízou. Koncept rozprav nad nálezy ÚS mi neskutečně vyhovoval.

Asi nejlepší přednáška. Bylo tam mnoho prostoru pro diskuzi.

Naprosto spokojen.

zajimave, ale zdlouhave a trochu monotonni
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Spala jsem

Zajímavé debatování o nálezech ÚS.Jsem ráda, že se probíraly ty nálezy, pro které jsem hlasovala.

Probírání jednotlivých případů bylo zajímavé, ale chyběly mi obecné informace o daném předmětu, zápočtech nebo
zkouškách, čas byl věnovaný pouze praktickým dovednostem

možná to bylo tím, že tato přednáška byla poslední, ale nějak jsem se do ní nemohla zabrat a možná to bude také tím,
že se hlasovalo o tématech, jimiž se budeme zaobírat a ta, která se odhlasovala, mě příliš nezajímala

Líbila se mi možnost debatovat na zajímavá témata ústavního soudu pod dohledem a vedením renomovaného
profesora, který tomu plně rozumí

Líbil se mi jeho aktivní přístup

Asi nejzajímavější přednáška ze všech

Bavilo mne rozebírat a argumentovat k rozhodnutím ústavního soudu, bylo to poučné.

šla jsem plavat

Teorie doplněná praxí mi vyhovovala.

Praktická ukázka teorky, poměrně zajímavé.

Doc. Wintr vedl přednášku velmi prakticky a odkazoval se na aktuální témata, což jistě pomohl posluchačům udržet
pozornost.

Jiná aktivita

Užitečná přednáška, ovšem oproti výše zmíněným méně zajímavá

Ocenil jsem výklad konfliktů jednotlivých principů na konrétních příkladech z praxe ÚS.

Přednáška, u které jsme si sami vybrali témata, o kterých chceme debatovat

Dobrý formát výuky

nepohodlné sezení venku (proti přednášce nic)

řešení případů bylo zajímavé, ale o předmětu jsem se nedozvěděla nic

=

Zajímavé, zábavné a obohacující

Od přednášky jsem moc nečekal, ale příklady, o kterých jsme diskutovali, mě zaujaly.

-

Mrzí mě, že tu nebude už na zimní semestr

doc. Winter je velmi zapálený pro svůj obor, a to se mi líbí

To same jako u predchoziho.

Zajímavý přístup k výuce předmětu

Mám prostě pocit, že na seznamováku bychom se měli spíše seznámit s ostatními a při přednáškách se moc dobře
neseznamuje. Tím ale rozhodně nechci říct, že by přednáška nebyla zajímavá.

Opet pojato aktuálně, nebyla to obycejna prednaska. Libila se mi diskuse



průměrná, oceňuji možnost vybrat si diskutovaná témata

Přehledný ucelený průběh, výborně vedená diskuse.

bylo fajn jak jsme rozebírali ty případy z ústavního soudu

Zajímavá přednáška, komentování různých ústavních, teoreticko-právních případů mne taktéž velmi bavilo.

Zajímavé

Výborný přednášející

Koncept mě zaujal, projev pana doc. Wintra již méně

Zajímavé, ovšem ocenila bych více informací o samotném předmětu, formě zkoušení...

skoro super

Zajímavé a interaktivní

Velmi zábavné a zajímavé.

Pár nudných rozhodnutí US

Rozhodně nejlepší.

přednáška mne příliš nezaujala, jelikož neznám ústavní právo a nálezy ústavního soudu jsem tedy nemohl příliš řešit

Opět skvělé a zajímavá diskuze

Judikáty super

Přednáška obsahovala spoustu důležitých informací

Velmi interaktivní

Nemluvil úplně k tématu

Byl jsem moc unavenej, tak jsem radši šel spát

Dobre

Ke konci spíše nudná

Nahlédnutí do zajímavých případů.

Zajímavá a hlavně interaktivní přednáška

Především kladně hodnotím interaktivní výuku.

Oceňuji profesorovu přípravu, stručně a srozumitelně vše vysvětlil

Pan docent rozpoutal skvělou debatu

Velmi zajímavá a aktuální témata a dostatek prostoru pro diskuzi studentů.

zajímavé a poučné

Jedna z nejlepších přednášek. Velmi se mi libilo podrobné rozebírání kauz ústavního soudu. Velmi poutavé a zajímavé.
Moc mě mrzí, ze není možné si v prvním semestru vybrat na tento předmět prave pana docenta Wintra.



Provedení přednášky mě příliš neoslovilo. Především se příliš nevztahovalo k tématu teorie práva a blíže mi tento
předmět nepriblížila.

Velká Škoda že pan docent nebude učit v zimním semestru

Přednášku byla zajímavá

viz. ČČSPD.

Užitečné přiblížení předmětu.

Pana docenta nebylo vůbec slyšet.

Zajímavě vybrané případy z praxe

další super přednáška v pořadí, líbilo se mi, jak s námi probral případy z praxe

Přednáška zajímavá, jen sezení venku na svahu bylo mírně nepohodlné.

Nebyl jsem, jelikož přednášek za ten den bylo už hodně.

Pan docent s námi diskutoval o jednotlivých sporných kauzách posledních let. Dal nám prostor se vyjádřit. Velmi dobrá
přednáška.

Zábavná, možná by bylo dobré říct ještě nějaké obecnosti k předmětu jako takovému.

Přednášku už jsem jednou slyšel, radši jsme šli na výlet na Zvíkov

Důvod si nepamatuji

Velmi lituji, že si pana docenta nemohu v zimním semestru zapsat.

Zajímavé právní kauzy.

Přínosné, příklady z praxe.

Přednáška byla velmi přínosná a donutila nás se zamyslet nad stanoviskem, které jsme zaujali vůči jednotlivým
rozhodnutím ústavního soudu, případně si tyto stanoviska také obhájit.

Skvělá byla možnost vybrat si případy, které nás zaujaly.

z praxe, aktuální

Skvěle provedená formou diskuze o nálezech ústavního soudu

Zajímavá přednáška, super bylo, že jsme mohli rozebírat opravdové případy.

Přednáška byla zajímavá, bohužel jsem ji nestihla od začátku.

Líbil se mi rozptyl možností ze kterých jsme si mohli vybrat.

Zajímavé, místy nudné.

Hodnocení přednášky o výuce státovědy a ústavního práva - Dr. Antoš
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128 odpovědí

Slovní komentář k přednášce o výuce státovědy a ústavního práva, případně
důvod, proč jste se jí nezúčastnili
134 odpovědí

.

Moc se mi líbilo ukázání problematiky na skutečných případech.

Malo odborna

super

Zajímavě a poutavě podáno.

Naučná

Práce ve skupinách byla trochu zdráhavá, přednes byl však poutavý.

Trochu bez pointy.

Skvělá interakce se studenty.

Solidní.

Také jsem byla unavená.

Nezaujala mě aktivita na této přednášce

Stejně úžasný jako docent Wintr. Komparativní náhled na státovědu mě hodně bavil.

Opět hodně času pro diskuzi, takže mě to bavilo. Bohužel jsme diskutovali jen o jedné věci, takže mě to ke konci už
vcelku nudilo.

Naprosto spokojen, přestože mi "interaktivní" styl doktora Antoše moc nesedí.
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zajimave

Spala jsem

Sympatický vyučující, zajímavý předmět, i když přednáška mě až tak nebavila.

Zábavná a interaktivní

Chyběly mi obecné informace o daném předmětu, zápočtech nebo zkouškách, čas byl věnovaný pouze praktickým
dovednostem, které ale byly také zajímavé

velmi zajímavá a interaktivní přednáška . zakládání nových států bavilo snad úplně všechny :D

Proděkan Antoš je neskutečně energický a má rád debatu, je to na něm vidět a student se tedy lépe vžije do předmětu,
je-li i profesor tak zapálený a dovoluje věcnou a napínavou debatu

Nejlepší

Zapojení studentů, vytváření situace a utváření vlastních názorů, argumentace

Profesor Antoš si pro nás také připravil zajímavý příklad a zvládal celou hodinu a půl mluvit i vtipně.

bavila mě hra

Prostor pro dynamickou diskuzi byl zajímavý.

Diskuze byla skvělá, předmět byl vysvětlen nejlépe, jak jen mohl být

Dr. Antoš působil leckdy ofenzivně, ale přednáška se mi líbila.

Zajímavá, zapojení účastníků přednášky

Zajímavé příklady z praxe, které přednášku oživili.

Líbila se mi praktická ukázka testu proporcionality (tedy doufám, že jsem to správně pochopil :) ).

Poutavá interaktivní přednáška

skvělých 90 minut

argumentování bylo zajímavé, ale o předmětu mi opět mnoho neřeklo

=

Zajímavé, přednáška nutila do hloubky přemýšlet o problematice avšak nenásilně a zábavně

Pro mě velmi nezajímavé téma, Dr. Antoš mě ale svým výkladem relativně zaujal, přesto jsem se nudil při (podle mě)
přílišných podrobnostech, o kterých přednášející vyprávěl.

-

Pěkný úvod

přednáška formou diskuze mi nevyhovuje

Nepřišlo mi to poučné.

Zajímavé a poutavé

Za mě nejlepší! Nápad s vytvořením vlastního státu se mi moc líbil, klidně bych to uvítala jako celodenní aktivitu.

Skvělá přednáška. Donutila nás se zamyslet



zajímavá

Trochu zmatečné vedení diskuse, špatně pochopitelné sdělení (nemusí být nutně vina doktora Antoše)

nejlepší přednáška, líbilo se mi jak jsme rozebírali případ s natáčením v obchodě, a jak jsme postupně přidávali rozličné
okolnosti a vždy se pohled na věc trochu změnil

Velmi živá a zábavná přednáška, diskuzní forma mi vyhovovala.

Využití skupinové práce

Výborný přednášející

První z přednášek, které jsem se zúčastnila, nasadila laťku hodně vysoko

Zajímavé, ale opět by bylo vhodné přidat i info o samotném předmětu

skoro super

Zábavné a poučné

--

Spal jsem

Dobrá.

možnost vytvořit vlastní zemi a ústavu byla zajímavým prvkem výuky

Zajímavá diskuze

Případ super

Zajímavě pojato. Profesor měl správný přístup k argumentacím - nic nám nevnucoval, přispíval do debaty

Velice ponaučující

Energický pan doktor Antoš

Zajímavé téma

Dobre

Líbilo se mi vytváření vlastního státu po skupinkách

Pro mne nejpoutavější přednáška ze všech.

Zajímavá přednáška

Přednáška plná nadšení mne velmi obohatila.

Řešili jsme zajímavé téma.

Dohodnout se v týmu a založit si fiktivní stát mi přišlo poněkud dětinské a ztráta času. Nic nám to nedalo, zvlášť, když
nám ani nespecifikoval, co všechno máme k jeho fungování vymyslet.

Originální a zábavné.

perfektní

Skvělá přednáška, byla jsem naprosto nadšena. Ústavní právo mě už nějakou dobu velmi láká. Přednáška mě rozhodne
motivovala k dalšímu zajmu



Pan přednášející byl velmi sympatický. Mnoho času zabrala “hra na tvorbu státu”, která mě až tolik nezaujala, ale
přiznávám, že to byla dost možná chyba mé ne příliš kreativní skupinky.

Rozhodně chci pana Antoše na staltovědu

Zajímavé, zábavné

líbil se mi nápad

Užitečné přiblížení předmětu.

Líbilo se mi nadšení pana Antoše.

Zajímavá skupinová práce

hojně zapojena práce a komunikace se studenty, takže jsem někdy nevěděla, co je tedy ta SPRÁVNÁ odpověď

Nezúčastnil jsem se kvůli únavě z předchozího programu

Přednáška se mi líbila.

Měli jsme vytvořit vlastní stát. Velice zábavná přednáška, která pana doktor nejspíše vyděsila, pač většina vytvořila
totalitní režimy. Asi se pan docent teď trochu bojí, koho bude učit.

Zábavná, možná by bylo dobré říct ještě nějaké obecnosti k předmětu jako takovému.

Také Zvíkov

Ztracená hodina a půl času. Nálpň přednášky naprosto o níčem, tvorba fiktivního státu se naprosto zvrhla ve vymýšlení
totálních píčovin. A to to mohlo být zajímavé. Doktor Antoš je dobrý.

I když tato oblast není má oblíbená, pořád si myslím, že to byla skvělá přednáška.

Měli jsme si ve skupinkách vytvořit vlastní stát, což nebylo úplně jednoduché, vzhledem k tomu, že s mnohými jsem se
potkala poprvé.

Zajímavé

Přednáška byla skvělá. Případy které jsme řešili strhnul pozornost celé skupiny a ani po dlouhé debatě jsme nedošeli
ke stejnému názoru. Dobré bylo i to, že fiktivní případ který jsme řešili měl základ v reálném případě, takže jsme na
závěr mohli svá stanoviště porovnat s oficiálním stanovištěm jednotlivých úřadu/soudů.

Zajímavá diskuze na téma "zloděj a kamera".

interaktivní

Líbilo se mi zapojování studentů a diskuze

Zajímavá přednáška, dobrá jako všechny ostatní.

Přednáška byla velmi zajímavá.

Skvělá práce ve skupinách a vytváření vlastního státu.

Příjemné posezení nad ústavě.

JINÉ (33)



Hodnocení přednášky o právních praxích - Dr. Urban
121 odpovědí

Slovní komentář k přednášce k právním praxím, případně důvod, proč jste se jí
nezúčastnili
134 odpovědí

.

Přínosná

Obohacující přednáška.

Nudna, nezajimava, vnucovani stazi

nemastne neslane

Ujasnil jsem si, které praxe poskytuje UK.

Informativní

Právní praxe mě zaujaly, byť bych ocenil větší šanci se na nějakou už v prváku dostat.

Zajímavé, ale následující dobrovolnou přednášku o knize Nastavení mysli bych rozhodně vyřadila.

Kromě přednášky o právních praxích mě zaujala také závěrečná prezentace knihy.

Věcné.

Tady jsem také byla unavená.

Nezúčastnila jsem se. Člověk chce poznávat lidi a nějaký team building. Už se mi nechtělo sedět další hodinu mlčky.

Vše důležité bylo řečeno, doplňující přednáška taky super!
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Pro mě vcelku nezáživné a nijak to nezměnilo můj pohled na věc.

Přednáška byla stručná a jasná. Navazující dobrovolná přednáška o "Nastavení mysli" mne vůbec neoslovila.

Spala jsem

Na můj vkus nezáživná přednáška, ovšem jsem ráda, že jsem se dozvěděla něco málo o právní praxi.

Přednáška o právních praxích byla přínosná hlavně do dalších ročníků, ale i tak nám bylo nabídnuto několik předmětů,
kterých se můžeme účastnit

tato přednáška mě velmi zaujala a doufám, že se nějakých praxí budu moci sama zůčastnit

Otevřela mi oči v tom ohledu, co vše je možné na fakultě dělat i mimo přednášek a jak všelijak se mohu zapojit do
právní sféry

Zajímavý

Velmi praktická přednáška s praktickými informacemi do budoucna

Přednáška k právním praxím byla zajímavá, ač mě praxe jako takové úplně nezaujaly.

bylo to celkem nudný

Otevření nových možností studia. Přednášku o knize Nastavení mysli hodnotím taktéž kladně.

Již jsem měla rozmyšleno, jak zapojit praxi ke studiu a v jakém oboru.

Dr. Urban spolu s Dr. Šejdlem asi nejlepší vyjadřovací schopnosti a k tomu oplívá značnou schopností rozvířit diskuzi a
empatií, což pro mne osobně je velice sympatický atribut.

Jiná aktivita

Nezúčastnil jsem se.

Moc pěkný přehled možností praxe.

Užitečná a dobře udělaná přednáška

užitečné informace, ráda bych praxe zkusila

jasná a výstižná

=

Všechny podstatné informace jsem se dozvěděl

Dozvěděl jsem se důležité věci k praxi, ale šlo to říct do půl hodiny, přednáška se nemusela zbytečně prodlužovat.

-

Některe věci mi přišli mimo mísu

právní praxe ok, ale ta anotace byla úplně mimo

Poučná, je dobré vědět, kam může člověk na praxi a jak to funguje.

Praktické pro studium, líbil se mi důraz na praxe pro prváky

Byly tam praktické informace o studiu i o učení.

Adekvátní poskytnutí informací. Ale více se mi líbila druhá část prednasky o teorii americké psycholožky



přínosná

Vyčerpávající, ucelený výklad

dozvědeli jsme se mnoho o praxích, které fakulta nabízí a pak se mi líbil ten bonus, kde nám vysvětloval něco z
psychologie, a taky že se ptal na to, kdo kam chce v budoucno směrovat

Poučná přednáška, zajímavé tipy a rady, určitě využiji.

Vysvětlen rozdíl mezi praxí ve státním sektoru oproti advokátkám

Výborný přednášející, spatně podané téma

Moc se mi líbila psychologická vsuvka

Stačilo rozdat leták s nabídkou

spal jsem

Poutavé a zajímavé

Velmi přínosné.

Spal jsem

Obsah mě tolik nezajímal.

pro mne zcela nové informace, jelikož jsem netušil že je na fakultě možnost takovýchto odborných praxí

Celkem dobré

Za mě nejlepší přednáška hlavně kvůli bonusovému “nastavení myšlení”

Nezůčastnila jsem se, právní praxe pro mě není v prvním ročníku zatím aktuální.

Velmi inspirativní

Občas nezáživné

Moc přínosné

Příliš polopaticke

Skvělá přednáška o praktických dovednostech pro studenty práv

Nabídla zajímavá místa pro výkon praxe.

Spousta důležitých informací

Přednáška byla přínosná, avšak si myslím, že by byla lepší ve zkrácené verzi.

Bohužel jsem se jí nezúčastnila, odjela jsem dříve

Zaspal jsem. Nemůžu posoudit. Pan doktor Urban je ale vemi sympatický člověk.

Pěkný přehled o všech druzích praxí, překvapila mě docela široká nabídka i rpo první ročník.

ve srovnání s ostatními zdlouhavé

Dozvěděla jsem se, jak široké možnosti fakulta nabízí. Moc se mi libilo i posledních 20 minut, které pan doktor věnoval
knize Nastavení mysli, donutilo mě to se nad sebou zamyslet a popřemýšlet- to bylo, předpokládám, cílem přednášky.



Není co vytknout. Ihned po přednášce jsem se začal o právní praxi zajímat a přemýšlet o ní mnohem víc.

Přednáška Ok ale nepřesvědčila mě

Moc se mi líbila, velké množství zajímavých informací

přišlo mi, že přednáška je určená spíše pro studenty vyšších ročníků

Příliš dlouhé.

Tahle přednáška byla skvělá, bylo báječné, jak do toho byl pan doktor nadšený a bylo vidět, že to opravdu dělá pro
studenty.

Užitečné informace

spolu s kolegou nás zajímavě uvedli do praxe a nabídli, jak se zlepšovat, nabídka VP je z jejich strany bohatá, tak
doufám, že se na ZS stihnu zapsat

Vůbec si nepamatuji, zda jsem se této přednášky účastnil či ne.

Líbil se mi přístup přednášejícího pana Urbana ke všem posluchačům.

Velmi dobrá a podstatná přednáška. Dozvěděla jsem se skutečně spoustu informací o našich možnostech.

Nevolnost.

Zajímavé náměty k zamyšlení...

Velmi přínosné! Dobrá prezentace, hlavne tajemníka doktora Urbana. Hodně mi to dalo.

Je užitečné se dozvědět další možnosti o rozšíření studia.

Nejvíce se mi líbila poslední část, kde se rozebírala kniha týkající se paměti.

Zajímavé

Přednáška byla velmi přínosná. Díky ním jsme také zjistili, že nabízených praxí můžeme reálně využít i v prvním ročníku.

Trochu dlouhé.

zajímavé a dobrá prezentace, bohužel praxe zaberou příliš mnoho času

Přednáška sama o sobě hodnotná, druhá část o knize zas až tak ne

Právní praxe byla zajímavá, nicméně nechápu, proč pánové dělali reklamu motivační literatuře.

Přednáška se mi moc líbila, byla velmi dobře strukturovaná.

Podrobné informace o praxích při studiu.

Nezajímavé.

Jelikož to byla jedna z posledních přednášek, byl jsem již trochu unaven,ale obsahově splnila většinu mých otázek.

JINÉ (31)



Hodnocení přednášky o soukromém právu - dr. Sedláček
114 odpovědí

Slovní komentář k přednášce o soukromém právu, případně důvod, proč jste se
jí nezúčastnili
134 odpovědí

Přínosná

.

-

Výborná přednáška.

Zajímavé

Přednášku jsem bohužel zaspala 😔

Skvela

super

Přednáška mě zaujala.

Zajímavá

Nemohu si ji vybavit.

Nepříliš zajímavý přednášející, výklad jsme z velké části znali ze střední.

Zajímavé rady do budoucího zaměstnání, velmi mě zaujalo detailní přiblížení fungování soudního systému v ČR.

Solidní.

A tady také přišla únava.
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Jednoznačně nejlepší

Dr. Sedláček to měl těžké, látka to byla asi nejsložitější z celého pobytu, ale i přesto jsem z ní byl nadšený, oceňuji i, že
mi posléze poslal doplňující informace mailem. Takový přístup mi byl dosud neznámý a moc si té ochoty cením.

Sice jsem se zúčastnil, ale bylo to ráno a já stále rozespalý. Tón hlasu pana doktora tomu moc nepřidal. Na stranu
druhou, modelový příklad byl velice zajímavý a bavil mě.

Přednáška mě postupem času víc a víc nudila.

zajimave, inovativni pristup vyucujiciho

Spala jsem

Též mě nezaujala tak, jako přednášky předchozí, ale to bylo nejspíš ovlivněno "unaveným" počasím.

Chyběly mi obecné informace o daném předmětu, zápočtech nebo zkouškách, čas byl věnovaný pouze praktickým
dovednostem, které ale byly také zajímavé

přednáška se mi velmi líbila a byla docela interaktivní i přesto, že jsme možná nemuseli být spojeni ještě s druhou
skupinou

Velice se mi líbil styl a jistota přednášky doktora Sedláčka. Jím připravený příklad byl velice poučný a krásně
zapamatovatelný.

Praktické

Trochu zdlouhavé a bohužel méně zajímavé než předešlé přednášky

Dle mého názoru nebyl výklad doktora Sedláčka záživný.

nebyla jsem tam, jelikož byla brzo ráno

Zajímavý úvod do studia občanského práva.

Zajímavé, ale náročné vzhledem k časovému umístění přednášky.

Přišlo mi, že pan Dr. Sedláček si moc neuvědomil, že o procesním právu a odborných formulacích moc nevíme. Přišlo
mi, jako kdyby nás považoval za dlouholeté studenty fakulty a tomu byla uzpůsobena přednáška.

Jiná aktivita

Přednáška oproti ostatním netolik zajímavá, ovšem užitečná.

Netušil jsem, že občanské právo může být i zábavné :)

Dobrý přednášející, neskutečně nudný předmět

z přednášek mě bavila nejméně, bylo to i trošku děsivé

velice srozumitelné a jasné

=

Nutné pokračování, do jedné přednášky se nevešlo vše aby to vydalo ucelený obraz

Spal jsem.

Zaspání

vyhovoval mi způsob přednesu dr. Sedláčka



Zajimava.

Dobré uvedení do problematiky

Asi se mi líbila nejméně, jelikož jsem se chvilkami ztrácela ve výkladu.

Libila se mi prakticka ukazka. Byl to zajimavy uvod do studia

nezaujala

Není relevantní důvod proč jsem se přednášky neúčastnil

dr. Sedláček vysvětloval velice zajímavým způsobem, moc se mi líbilo jak pracoval s hlasem a tak

Na začátku spíše trochu sušší, ale druhá polovina mne bavila.

Zapojeni všech formou diskuze

Výborný profesor, ale přednáška uspávající

Obsah přednášky OK

Nudné, do prvního ročníku zbytečné

skoro super

Neoslovila mě

--

Nevím že byla

Vyučující nepřednášel ve stylu který mi vyhovoval.

dobrý nástin budoucích úkolů a výuky občanského práva

Užitečný koncept práce v malých skupinách

Super případ

Nezůčastnila jsem se, nechtělo se mi. Podle kladných ohlasů mých spolužáků jsem ale prohloupila.

Velmi obsáhlá

Nevím

Bylo velmi zajímavé

Proč nám jen nebyl představen...

Zajímavě a moderně podáno

zajímavá přednáška

Přednáška byla opravdu perfektní a profesionální

Řešili jsme konkrétní případ, vše vysvětloval zajímavě a srozumitelně

Nebyl jsem, upřednostnil jsem socialiaci s budoucími kolegy.

Přehledný úvod do základů sokromého práva, spojeno se zahímavou aktivitou.



nejméně nových informací

Přednáška mě nezaujala, soukromému právu se v budoucnosti nejspíše věnovat nebudu. Narozdíl od ostatních
přednášejících mě příliš nezaujal ani způsob, kterým pan doktor přednášel.

Z důvodu únavy a vyčerpání jsem se nezúčastnil ani této přednášky.

Velmi špatná, nudná, zdlouhavá, vse říkal a opakoval tolikrat ze jsme zvažovali ze odejdeme

Zajímavé

podporuji styl výuky.

Užitečné přiblížení předmětu.

Nevzpomínám si, že bychom tuhle přednášku měli.

Zapálený výklad

skvělé, Dr. Sedláček nás nechal pracovat ve skupinkách, ale zároveň s námi na konci všechno probral

Přednášky jsem se neúčastnil, protože se mi nechtělo nikam chodit.

Nebyl jsem, jelikož jsem o přednášce nevěděl.

Tato přednáška byla též o rozřešení případu ve skupině. Z přednášek mi přišla asi nejslabší.

Naprosto dostatečně informativní.

Zvíkov again

To tam bylo?

Pan doktor má velmi osobitý výklad, díky kterému je zcela nezaměnitelný.

Dobré

Přednáška byla dost technicky zaměřená, nicméně byla velmi informativní a přínosná.

forma příliš jako ve výuce, ne představení předmětu

líbilo se mi řešení konkrétního případu

...

Přednáška byla velmi zajímavá.

Přednáška byla zajímavá, ale vyčerpávající.

Nudný výklad, zajímavá látka. Oceňuji zápal dr. Sedláčka.

Srovnatelné s panem Antošem.

Společenský program a další

JINÉ (29)



Hodnocení seznamovacích her
133 odpovědí

Hodnocení argumentačního souboje
134 odpovědí

Slovní komentář ke hrám a souboji
80 odpovědí
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Skvělé!

v poho

Souboj mě nebavil, ale rozhodně vytvořil zajímavý rozhovor o morálce.

Ne příliš dobře zorganizované

Hry nějak nebyly

Dělení týmu ještě na půlku je pochopitelné, ale při seznamování dost na obtíž. Neznat ostatní týmy ani druhou půlku
svého je dost omezující.

Hry zdlouhavé, nudné, informace o spolužácích nelze zapamatovat. Souboj velice zajímavý.

Perfektní, nemůžu asi nic vytknout. Líbil se mi přístup našich týmových “vedoucích”.

Super

Poznal jsem členy svého týmu.

her by mohlo byt vic, aby se studenti meli sanci vice poznat, nez jen jmeny apod. souboj byl zajimavy

Prumer

Červený tým je rozhodně nejlepší! Minimálně naše vedení, které nás dokázalo dobře zabavit a správně dohnat k
hádkám. :D

hry mě velmi bavily, jen bych možná zařadila nějaké i do dalších dnů

Herní koncepty a jejich organizace by mohla být lepší, mohlo by jich být víc a mohly by být lépe promyšlené.

Seznamovací hry jsme nehráli, ostatní hry byly na můj vkus dost konfliktní hned takhle na začátek. Místo utváření
přátelství spíše vznikala nepřátelství na základě odlišnosti názorů

Líbilo se mi, že červení vedoucí na seznamovacích hrách zas tak nebazírovali a celé to bylo uvolněnější.

Nápadité, kladně hodnotím práci skupinových vedoucích.

Netradičně pojatá seznamovací hodina mě příjemně potěšila. Jména mých spolužáků ale znám pouze díky Facebooku.

Po seznamovacích hrách jsem si stále nepamatoval jména většiny lidí, napravili to až naše vlastní seznamovací
aktivity. Ze souboje se málem stal pěstní souboj, ale byl zajímavý a zábavný

Seznamovací hry, ačkoliv je příliš nemusím, byli parádní způsob seznámení s ostatními a velice zábavné. Argumentační
souboj se v naší skupině ke konci trochu zvrtl a stala se z toho spíše hádka než smysluplný argument.

příliš mě to nebavilo

Málo času, moc lidí

vedoucí "rudé síly" byli skvělí

Hry byly nucené, souboj seznamovák více

Hry mi prijdou zbytečné. Souboj byl zajímavý.

Bylo to fajn mam pocit ze nás to fakt donutilo k seznamování

Uvítala bych více času na seznamovací hry.

souboj byla skvělá aktivita, zabavila velké množství lidí a přiměla zapojit se i ty méně průbojné



Hry skvělý, souboj trochu těžko uchopitelný

mně to přišlo, že tam žádné seznamovací hry nebyli, řeknout o sobě něco zajímavé a odkud jsme, to nám nenapomohlo
k seznámení, taky ty názorové hry, kde se 1 skupina postavila na jednou nebo druhou stranu, podle toho, či je proti nebo
pro danou tému (např. eutanazie), souboj byl fajn

Myslím, že seznamovací hry, které jsem hráli, byly dostačující, souboj byl trochu chaotický, ale i tak mne to bavilo.

fajn pokus

Seznamovací hry jsme téměř nehrály, uvítala bych jich víc

Žádné hry nebyly.

super

Seznamovací hry skoro nebyly :(

Bavil jsem se.

Dobře vymyšlené. Argumentační souboj byl dobře organizovaný.

Velký počet lidi

zábava, něco nového

Argumentační souboj v našem případě nebyl příliš argumentační, u seznamovacích her jsem si nedokázala
zapamatovat jména ostatních účastníků

myslím, že seznamovací hry v takovém počtu nemají smysl, seznamovali jsme se spíše večer a nenuceně. Souboj byl
skvělý, dal nám i témata na večer pro případné seznamování

Seznamovací hra mě úplně neberou, myslim, ze patří spíše na střední skolu. Nicméně jsem se skrze ni seznámila s
několika lidmi, se kterými jsme dokončili rozhovor, který nebyl s to skončit během 90 sekund, po hře. Argumentační
souboj se mi líbil moc. Bylo velmi zajímavé sledovat jednotlivé charaktery lidi. Podle toho, jestli se daný člověk postavil
ve svém morálním úsudku na stranu majetku, nebo života, si o něm lze vytvořit počáteční hrubý obrazek.

Seznamovací hry byly poněkud nešťastné. Z nějakého důvodu se nikomu příliš nedařilo ukočirovat speed-dating a
běžně se vyskytovali 4 chlapci kolem 1 slečny a další 3 lidé byli úplně sami. Argumentační souboj už byl podstatně
lepší s dokázal by nás zabavit klidně na cely zbytek večera. Jediné minus ze jsme na konci neměli dostatečný prostor
poradně případ prodiskutovat jako 2 velké skupiny (což byla možná také naše chyba).

Ušlo to

Super!

Seznamovací hry nemám ráda, takže jsem byla ráda, že všechno bylo takovou nenucenou formou a nebyly to žádné
nesmyslné infantilní hry.

Souboj zabředl do nesmyslného tlachání, argumenty již ke konci neměly logiku

osobně nemám ráda seznamovací hry, ale v podání našich vedoucích to bylo fajn

Co k tomu říct?

Mohlo být více seznamovacích her, ale chápu, že v takovém počtu by to bylo na dlouho.

Dobrý spor, dobrá atmosféra.

Skvělý souboj!



Kvůli příliš velkému počtu lidí si téměř nikoho nepamatuji a tak celá hra postrádá smysl. Argumentační souboj v naší
skupině neskončil shodou, vlastně žádné zakončení ani neměl...

Uvítala bych ještě nějaké hry navíc, skončili jsme dříve než ostatní týmy, tak by na ně prostor ještě byl. Argumentační
souboj mě příjemně překvapil.

Studenti vyšších ročníků souboj dobře moderovali.

Hry opravdu nezklamali v tom, že jsme si po nich skutečně zapamatovali jména ostatních. A argumentační souboj byl
úžasný a myslim že mimo jiné zafungoval také jako určitá seznamovaci hra. Navíc i přes prvotní sváry, vzniklé během
souboje, jsme se do konce seznamovacího kurzu usmířili.

Seznamovací hry v tomto věku nemají žádný smysl. Souboj by byl dobrý, kdyby orgsnizátoři nezasahovali do našich
rozhovorů a drželi se dál.

Určitě pomohlo k seznámení s ostatními studenty.

Souboj prakticky k ničemu, hry jsme nehráli. :D

Seznamovací hry nemá nikdo rád :) u argumentačního souboje byla jen škoda,ze jsme se obě skupiny shodly

Hry jsem si užil, bylo to velice dobrodružné. Argumentační souboj byl asi moje nejoblíbenější aktivita na seznamováku.

Seznmaovaci hry byly dobré a zapamatival jsem si behem nich většinu jmen, ale probíhali rozdělené na poloviny v
rámci barvy a na výměnu členů nezbyl čas takže z druhé poloviny jsme nepochytil ani jedno jméno. Argumentační
souboj fungoval na principu kdo víc řve, má pravdu. Chyběla osoba moderátora.

Argumentační souboj byl dobrý, líbil se mi. Jen je ironické, že se při seznamovacích hrách akorát spoustu lidí hádá :D
ale byla to zábava

upřednostnil bych více seznamovacích aktivit, argumentační souboj byl poměrně vyčerpávající

Seznamovací hry jsou zkrátka potřeba, byť jsou nudné. Argumentační souboj byl skvělý, ale příliš dlouhý. Ke konci
mnozí už nedávali pozor.

u seznamovacích her se tolik neopakovala jména, jak by měla, abychom si je zapamatovali

Zábavné.

Víc seznamovacích her, argumentace byla supr

Argumentační souboj mě velmi bavil. Zamyslet se nad názory, které napadnou někoho jiného, bylo opravdu zajímavé.
Seznamovací hry se pak vzhledem k počtu asi lépe udělat ani nedají.

Seznamovací hry byly krátké.

Hry trochu vycerpavajici, malo casu na ne, ale byla sranda; argumentacni souboj by mohl byt vice zorganizovany, ale
tema zajimave

Naše skupina ty seznamovací hry úplně nehrotila, ale díky těm aktivitám, které jsme dělali, jsem rychle vycítila, se
kterými lidmi se nepotřebuji více poznávat (rychle se ukázaly názory n pro mě závažná témata).

Hry jsme moc nehráli v našem týmu, místo toho jsme řešili kontroverzní témata a týmy byly velmi úzké, škoda, že to
bylo rozděleno rovnou a rozdělení se pak už neměnilo. Argumentační souboj mě příliš nezaujal, skupiny na to byly moc
velké.

seznamovací hry poměrně stupidní

Vyhovoval mi náš tým, resp.vedoucí, kteří nelpěli vyložemě na klasických seznamovacích hrách. Myslím, že v tomto
případě to ani není potřeba, bylo mnohem příjemnější posedět a popovídat společně, říct pár slov o sobě atd.



Hry byly možná příliš krátké, ovšem argumentační souboj byl výtečný. Práce ve skupinách a nutnost se dohodnout je
skvělý způsob bližšího seznámení.

Osobně bych přivítala více času na individuální seznamování.

Hry byly příjemné, netrvaly dlouho. Při argumentačním souboji jsme se lépe poznali.

Hodnocení noční bojovky
127 odpovědí

Slovní komentář k noční bojovce, případně důvod, proč jste se jí nezúčastnili
82 odpovědí

sranda

Skvělé, skvělé a ještě jednou skvělé.

Super!

Výborná, málem jsme nesehnali tým, ale jsem rád, že jsme se nakonec zúčastnili. Pouze občasné fronty byly
nepříjemné.

Taky chci učebnici

Super :-)

Bojovka byla skvělá, ale chvilkami poněkud zvrhlá.

Neměnila bych nic
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Myslím, že o ní budeme s klukama mluvit ještě hodně dlouho. Asi největší sranda ze seznamováku.

Velká zábava.

Ruznorode a zabavne

Dle mého názoru nejlepší bojovka, které jsem se zatím zúčastnila (ovšem jedu ještě na seznamovák se VŠEHRDem,
takže říkám PROZATÍM).Škoda jen, že náš tým se nijak extra neumístil, ale to je vedlejší.Skvělá zábava!

Aktivitu zlaté rybky bych vynechal, ale jinak se mi aktivita moc zamlouvala.

Bojovku považuji jako jednu z nejlepších aktivit. Byla zábavná a zároveň pokryla mimo vědomostí i pohybové
dovednosti a prověřila paměť a odhodlání všech účastníků. Hodně legrace a sblížení s ev rámci týmu.

Bojovku nemohu hodnotit, ze zdravotních důvodů jsem se neúčastnila.

I přes počasí velice zábavná.

Skvělý zážitek, avšak někdy byly úkoly trochu přes čáru.

Výborná

Bojovka byla úžasná. Cením ostatní spolužáky, že se nezalekli posledního stanoviště.

Svlékl jsem se při bojovce víckrát než za, celý pobyt. bohužel, při posledních dvou stanovištích jsme čekali celkem asi
hodinu

Once in a life-time experience

Bohužel jsme šli ke konci a na většině stanovišť jsme dlouho čekali, avšak obsah byl skvělý

Zábava (zejména s alkoholem v krvi).

Hlavně že nikdo nebafal

Vyborna. Mozna zapojit vice alkoholu a odebrat hadanky z Hobita.

Na to, že to byla "učiteli organizovaná akce" tam na mě bylo moc svlékání.

Az moc odvážné hry

oceňuji, že letos byla pojata mnohem volněji, především za účelem pobavení se, záležitosti související s právem byly
zapojeny v adekvátním objemu a nenásilnou cestou, všichni jsme se pobavili

Jiný bojový program

skvělé

Byla to zábava :-)

došlo místo

Naprosto skvělá, zážitek na celý život, skvěle odbourala stud mezi členy týmu

některé úkoly stupidní

Příště bez deště :D

Naprosto luxusní.

Úplně skvělé, maximálně užité



Překvapilo mě pojetí “bojovky” jako takové, nicméně překvapení bylo příjemné. Byla sranda, opadl stud a lépe jsem se
seznámila s lidmi v naší šestici.

Hrozná uchylarna

Líbilo se mi, že se jí účastnili i vyučující

zábavné oživení programu při kterém jsme se i něco naučili

Byla skvělá, líbily se mi vědomostní otázky

zábavná a poučná zároveň

Bojovka byla skvělá. Perfektně vymyšlená, stanoviště byla zajímavá a zábavná. Závěrečný úkol byl sice nechutný (ústy
jsme si prodávali požvýkanou žvýkačku), ale dalo se to přežít. Velmi jsme stali o výhru, bohužel se nezadařilo,
každopádně musím pochválit i vyber ceny za první místo.

Čekal jsem dětinskou “stezku odvahy”, kde budeme chodit po lese s organizátoři na nás vyskakovat z křoví. Byl jsem
mile překvapen, když jsem byl postaven před perfektně promyšlenou, zorganizovanou, vědomostní, ale i ohromně
zábavnou bojovku na úrovni Prf.

Některé úkoly byly velmi nepříjemné

Homo homini lupus

Velmi nás to bavilo.

Bojovka byla skvělá, na konci jsem litovala, že nebyla delší! :)

Zajímavé úkoly a otázky, velmi povedené

před původni nejistotu jsem si to parádně užila

Neměl jsem chuť se bojovky účastnit.

Noční bojovka byla skvělá a fungovala také jako "ice breaker".

Vrchol socializace.

Mohla by být ještě delší, ocenil bych více otázek z práva při plnění úkolů. Jinak hustý

Některá stanoviště byla vskutku originální.

Musím říct, že úkoly se svlékáním mě hodně zaskočily. Nakonec to v zápalu boje byla ale docela sranda, jen bych
omezila svlékání do naha.

Nevyzbyl na mě tým a zapomněl jsem si deštník.

Bojovka byla vědomostně o dost náročnější než jsme čekali, ale o to radši jsme byli, že jsme neskončili až na
posledním místě.

bojovka byla skvělá! (10/10)

Zajímavé úkoly

Nejlepší část programu :D

Líbilo se mi propojení vědomostí s všeobecným přehledem.

Akční a peprné dobrodružství, vědomostní atrakce jako fajn bonus.

Netušila jsem, jak moc svlékací budou úkoly, a dosti mne to zarazilo...



Vědomostní, pohybové, akční. Velice jsem si ji užil. Snad jen někteří starší studenti by mohli zlepšit svůj přístup.

Šli jsme předposlední a bojovku jsme šli přes dvě hodiny. Chápu, že týmů bylo hodně a prostě se tvoří fronty a asi mě
ani nenapadá, jak by se dalo dlouhému čekání vyhnout, ale trochu to náš tým štvalo. Úkoly byly jinak docela zábavné.

Naprosto skvělá! Palec nahoru za hádanky z Hobbita!

Na bojovce se mi velice líbilo zapojení pedagogů, jelikož jsme měli možnost poznat je i trochu jinak než jakožto
vyučující.

bojovka se dost povedla a byla i docela logisticky zvládnutá

Nápadité, vtipné a místy temné. Úkoly byly vyvážené, počet stanovišť v souladu s dobrým vkusem. (ani moc, ani málo)

Neúčastnil jsem se z důvodu nepřízně počasí.

Zábavná, ale zároveň i poučná.

Bylo to TOP 0,9:)

Bojovka byla prostě parádní :D

Můj tým si úplně nesedl.

Jako za starych casu na taborech

Noční bojovka byla milá nenáročná aktivita, což oceňuji (nemám moc ráda, když se lidé přemotivují a potom se
pohádají, protože chtějí vyhrát).

Propracovaná stanoviště, výborná zábava, ovšem s pokročilejší hodinou už byli všichni více "utržení ze řetězu". Někdy
nastala faux pas, kdy studentu nevěděli, že na stanovišti sedí Dr. a ne jiný student :)

Naprosto dokonale vymyšlené šílené úkoly.

Bylo to skvělé. Jak naučné úkoly, tak fyzické disciplíny.

Hádanky z Hobita, byly těžké, když to člověk neviděl, takže bych příště změnila hádanky.

Sportovní program - katedra tělesné výchovy
120 odpovědí
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Slovní komentář ke sportovnímu programu
73 odpovědí

Ocenuji dobrovolnost

program dobry, zamezi horsi

Super!

Volejbal byl fajn, na zbytek ale bylo bohužel špatné počasí.

Core training natural je fakt vtipný

Líbil se mi výběr a že nikdo nikoho nenutil dělat něco co nechce

Nejsem moc sportovní typ.

Naprosto spokojen.

Spousty moznosti vyberu

Bohužel třetí den se drtivá spousta sportů nemohla konat kvůli počasí, ale na to, co se konalo, mohu říct jen pouze
palec nahoru! Pan tělocvikář Mrtka je moc příjemný a lana s ním byla zábavná.

Sportovní aktivity byly dobré, ale samozřejmě jim škodilo vybavení (hřiště) objektu a počasí.

Zařadila bych ještě nějaké aktivnější cvičení (skupinové lekce)

Líbila se mi pestrá možnost volby sportu.

Pilates si dám i během semestru.

Dobré doplnění programu

Neúčastnil jsem se

.

Rozmanitý výběr a dobří vyučující

Vše dle očekávání

Účast na volejbale

Zabavny, jak lana, tak pilates.

Alternativy i pro nesportovce

Byla jsem sice pouze na pilates, ale bylo to super!

ocenila jsem nabídku lezení po lanech či pilates jako alternativy týmovým sportům

Velice dobré



fajn

Navštívil jsem jen kopanou. Dobře jsem si zahráli.

Zábava

Bohatá nabídka, vždy bylo z čeho vybírat

pan Mrtka je Bůh

Skvělá zábava a odreagování

Program byl fajn.

Zdravotní cvičení paráda

Dobrý výběr aktivit jak pro sportovce, tak pro nesportovce - př. lana, pilates

Líbilo se mi plavání

pestrá nabídka aktivit, člověk si mohl vyzkoušet i takové sporty, které běžně nedělá

Skvěle zdravotní cvičení

Nezúčastnila jsem se. Věnovala jsem se socializaci a mezilidské interakci.

Výběr byl pestrý, akorát hřiště na fotbal značně hrbolaté, ale s tím organizátoři samozřejmě nic nezmůžou.

Bohužel nepříznivé počasí

Pilates bylo super

Skvělé, že bylo z čeho vybírat.

vše bylo ok

Kvalita hřiště bránila ofenzivnímu kombinalacnimu fotbalu, který bychom jinak předváděli (haha)

Ani jednou jsem tam nebyl.

Měla jsem skutečnou radost, že jsme dostali možnost si vyzkoušet celou škálu sportů. Každý si mohl najít svoje.

Bohatý a dobře vedený.

Pořád pršelo takže nic moc podmínky

Byl jsem jen na fotbalu, hřiště nevalné kvality. Fotbal byl ale super.

Vyzkoušela jsem programy, kam bych se jinak asi nepřihlásila.

Pilates a lana úplně super.

Sportovní program plně splnil účel odpočinku mezi přednáškami. Jen druhý den byl bohužel trochu seškrtaný kvůli
počasí.

Sportovní vyžití bylo pro všechny a ve všech směrech.

Zajímavá nabídka :)

Jednoduše spokojenost

Byl jsem na volejbalu, hezky jsme si zahrali.



Lana byla dokonalá ❤

Supr na seznamování i na psychické odreagování. Škoda, že pršelo.

Fotbal super, akorát povrch by mohl být lepší

sportovního programu jsem se nezúčastnil, ale jsem rád, že byl dobrovolný

Pilates - bomba

Bylo z čeho vybírat.

bohatý, každý si mohl vybrat, učitelé milí

Nezúčastnil jsem se kvůli nepříznivému počasí.

Hezký výběr možností co si zahrát - supr!

Volejbal mě nikdy moc nebavil, ale tady se to úplně změnilo.

Velký výběr.

Velky vyber aktivit, jenom skoda to pocasi

Bohužel se ukázalo, že jsem sice do sportu nadšená, nicméně můj talent pro pohyb je pravděpodobně na nule :D :D .
Volejbal byl super, jen byla škoda, že v pátek pršelo a tak jsme mohli mít jen vnitřní aktivity.

Neúčastnila jsem se, kvůli brzké obsazenosti. Nicméně nabídka byla velmi pestrá.

Sportovní program byl dobře zorganizován, nicméně nejsem sportovní typ a tento druh zábavy mě moc nenadchl.

Lezení na lanech bylo bezkonkurenční.

Velký výběr aktivit, kterých jsme se mohli zúčastnit.

Představení fakultních spolků
127 odpovědí
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Slovní komentář k představení spolků
62 odpovědí

Až na výjimky zajímavé.

v poho

Důležité

Vcelku solidní

Nezúčastnil jsem se z důvodu, že jsem očekával pouze sebereklamní výstupy bez objektivního posouzení.

Všichni měli moc hezké prezentace, ale Common Law Society to u mě vyhrálo.

Některé spolky přetáhly vymezený čas. Jiné spolky z toho důvodu měly méně času na představení.

Zajimave

Nedozvěděla jsem se nic nového, jelikož jsem tyto informace získala při více příležitostech.Škoda, že člen VŠEHRDU,
který nám prezentoval svůj spolek, nebyl zrovna nadšen a bylo vidět, že se mu prezentovat nechce, takže nám mnohé
neřekl a přeskakoval slidy.

Přišlo mi, že někteří komentátoři ani moc nechtěli přednášet a spíš je to nebavilo, zatímco ty, co to chtěli dělat,
omezoval čas.

Myslím, že si teď každý dokáže vybrat, do které skupiny spadá

Přednášky mě motivovali k navštívení spolkových akcí.

Nemám zájem o účast v nějakém spolku.

Zaujalo mě

Účastnil jsem se pouze jedné poloviny přednášek, některé prezentace byli výborně udělány, některé už ne tolik.

dobré

Ok

Velmi osobití řečníci, sle program v pořádku

Některé to neměli moc promyšlené

bylo to uspěchané

Komplexní a věcné

velmi podobné navzájem

Zbytečně dlouhé, pro mne bezúčelné

dozvědeli jsme se dost

Představení bylo hodně individuální, myslím, ale, že ty nejdůležitější charakteristiky byly sděleny.



Je vtipné jak se na to Všehrd a Elsa vykašlali

Prezentace jednotlivých spolků byly velice pěkné a jejich zastupitelé měli velmi příjemné vystupování

Všehrd hodně velká nuda, jinak ok

Mohla by být větší profesionalita ze strany přednášejících

Každý spolek dostal prostor, férové.

Spolky mohly díky prezentaci nastínit jak činnost spolků, tak celkovou náladu ve spolku.

Spíše reklama než informace

zajímavé přednášky

Místy zdlouhavé

Kappa myslím zaujala nejvíce

U některých spolku bylo představení slabší, neřekli nám vlastne nic o speciálních vlastnostech, či odlisnostech daného
spolku. Jediný spolek, který vybočoval a jeho představování mě dokonce i zaujalo, byl spolek Kappa omega. Na jeho
seznamovak se chystám.

Velmi rychlé, ale fajn

Skvělé seznámení se spolky.

vůbec jsem netušila, že existuje i nějaký německý spolek :D

Nebyl jsem tu.

Spolky se chtěli ukázat v nejlepším světle a to se jim také povedlo.

Nebyl jsem tam.

Všehrd by měl posílat na představení někoho jiného...

Díky této časti jsem si vybral svůj budoucí spolek.

Mohli jsme si udělat představu o jednotlivých spolcích, stručné, výstižné a nenudila jsem se.

U některých spolků zaznělo dost malo informací a dva ze sedmi existujících se nepředstavili vůbec. Jinak to bylo
dobré.

Určitě pomůže k výběru spolku při studiu.

Slo to.

Splnilo a zodpovědělo většinu mých dotazů

Vzhledem k tomu, že jsem o spolcich už něco malo věděl, nebyly pro mě představení důležitá. Kvalita představení
odpovidala kvalitam spolku. Vsehrd a Kappa tragické. CLS nezklamalo <3

Představení spolků bylo super, ale moc nechápu, proč jsme se museli mezi budovami přesouvat my a ne naopak. Pro 3
zástupce spolků by to bylo mnohem jednodušší než pro 40 lidí.

v suterénu bylo málo míst k sezení a vydýchaný vzduch

Nebyl jsem ani na jednom

Užitečné.



Fajn

Je neuvěřitelné, kolik skvělých akcí všechny spolky pořádají.

Spolky mě moc nezaujaly (až na CLS), jejich propagace pro mě byla nezáživná.

vytřídit si pro každý spolek čas, který opravdu dodrží - nestíhali a to jim dost ubíralo

Účastnila jsem se pouze dvou. Nijak mě to neoslovilo. Možná to bylo i zbytečnost

Užitečné informace bez vnucování se jednotlivých spolků.

Některé spolky měly prezentaci skvěle zvládnutou, jiné spolky méně zvládnutou.

Krátké a věcné.

Co vám v programu chybělo?
62 odpovědí

Nic.

Nic.

asi nic

Asi nic

Dobré počasí :)

Více zábavy

Více aktivit během dne, místy byly nudné chvíle a museli jsme se socializovat sami, což je samozřejmě hrozné.

Víc seznamování a diskuzí

Pěší výlet po hezkém okolí.

Nic

Více společných her

Vůbec nic, byl jsem rád, že byl tak nabytý a nenudili jsme se!

Netusim

Krásné slunečné počasí, ergo plavání. Naopak mi přebývá rýma po bojovce ve zmoklém oblečení. :D

Řekla bych, že byl velmi dobře vytvořený

Nevím o ničem, co bych postrádala.

Pelíšky.



Více sportu a více her v menších skupinkách jako byla například bojovka. Přednášky jsou skvělé ale kolektiv jaksi
nestmelí.

Čas určený ke koupání bez toho aby se zameškala přednáška či jídlo

Více skupinových aktivit, při kterých bychom poznali více lidí, nebo více volného času na seznamování.

více osobního volna, teď máme sice představu o tom, co nás čeká v prváku, ale kromě volných večerů jsme na své
budoucí spolužáky neměli moc času, neměli jsme moc šanci se trochu více poznat (kromě již zmíněných večerů a
prvního dne)

Více rád, koho si zapsat na jednotlivé předměty.

Více skupinových aktivit.

-

Nic s programem jsem byl spokojen

víc seznamování

Možná bych přidal nějaký společný výlet nebo soutěže barevných skupin mezi sebou.

Hezké počasí

Né, že by chybělo, ale všechny aktivity jsme trávili pouze se žlutou barvou. Nebylo by na škodu setkání i s ostatními
barvami

Více možností pro seznámení se studenty

Víc pauz na pivo

Více seznamovacích her.

Nic mi vyloženě nechybělo.

Prakticky nic. Uvítala bych ssi více seznamovacího programu než přednášek, zase ale chápu, že zrovna přednášky pro
nás byly důležité z hlediska výběru profesorů a díky nim jsem pochopila, jak to na fakultě chodí.

nic

Vše bylo v pořádku, nic mi nechybělo

Program byl vyvážený a zábavný. Nemám co vytknout. Možná přidat ještě jednu aktivitu podobnou počátečnímu
argumentacnimu souboji.

Jakákoliv informace o stravování (možnosti, menza, objednávání?)

nějaký společný výlet, nebo nějaká skupinová (podle barvy) aktivita - něco jako celodenní bojovka - plnění úkolů...

Více her a méně přednášek.

Ve skutečnosti nic. Když bych se opravdu hodně snažil hledat mouchy, tak bych asi nějaké drobné našel, ale hledat je
nechci, protože celá akce byla vážně dobrá.

Nic mě nenapadá.

program mi přišel v pořádku

Víc volného času mezi aktivitami.

Nic



Momentálně mě nic nenapadá.

Nějakej ten přípitek.

Více pohybových aktivit.

Větší důraz na SIS, stále nevím, jak se v něm orientovat. A nejsem sám.

Na jednu stranu se mi líbily přednášky, na stranu druhou bylo opravdu málo týmových aktivit, během kterých bychom se
mohli nějak víc poznat. Já osobně nemám nějak velký problém navazovat kontakt s lidmi, ovšem více
teambuildingových aktivit by zcela jistě bylo kuprospěchu, jelikož si myslím, že seznamování se v kolektivu lidí, kde
nikoho neznáte může být velice těžké. Takto jsem se s nejvíce lidmi seznámil při večerním volném programu.

více seznamovacích aktivit, přece jenom jsem poznal jenom zlomek zúčastněných

Odpolední pauza po obědě ( oběd skončil oficiálně 13:00, začátek programu by mohl být až 13:30..)

Nic, byla jsem spokojená.

Program obsahoval moc dlouhých přednášek a málo společných aktivit, do kterých bychom se taky zapojili.

Co se týká programu, tak byl zcela vyplněný, úžasný.

Více prostoru k seznámení mezi jednotlivci.

Více přednášek se staršími studenty.

Hodnocení organizátorů v mé barevné skupině
134 odpovědí

Hodnocení organizátorů celkově
132 odpovědí
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Slovní komentář k organizaci a organizátorům
134 odpovědí

super

super!

Vše bylo fajn 😊

Skveli

Vždy poradili.

Moc se nám nevěnovali

Skvělí lidé, je vidět, že tomu věnovali spoustu práce. Hodně jsem se toho dozvěděl, jen tak dál.

Dobrá a zaslužná práce, super tým.

Prostřednictvím facebookové skupiny pro naši barvu jsme se o všem dozvěděli s dostatečným předstihem, s
komunikací nebyl vůbec žádný problém. Pouze organizace odjezdu mi přišla poněkud hektická, netušili jsme, že
zabaleno a uklizeno máme mít ihned po snídani.

Dobře připravené.

Musím pochválit Míšu a Dominika ze zeleného týmu. Jsou to zlatíčka a i díky nim to byl supr seznamovák.

Modrý tým = nejlepší tým

Super lidi, moc si cením jejich ochoty, snažili jsme se nezlobit <3

Organizace byla bez problémů. Míša (“vedoucí” zeleného týmu) je úplně skvělej člověk!

Bez výhrad.

mily pristup od organizatoru k nam, byli napomocni a pod
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Lasky

Naši organizátoři byli rozhodně nejlepší, myslím, že ostatní týmy neměly tak zábavné vedoucí.Skvělý program, skvělí
lidé, je fajn se na seznamováku setkat i s lidmi z vyšších ročníků.

Přátelští, vtipní a ochotni pomoc a i se pobavit

Akce byla dobře organizovaná a ocenila jsem, že v čele týmů byli starší studenti, kterým jsme mohli kdykoli během
pobytu pokládat otázky ohledně studia

byli skvělí

Chápu, že organizátoři jsou také jen studenti a lidé, ale je důležité, aby věděli, co dělat, byli ochotní to dělat a nadšení z
toho, neboť jsou jediným počátečním stéblem většiny nových studentů a musí být v pohodě a schopni vést program a
nebýt ovlivněni vlastním užíváním si

Organizace ubytování špatná

Vše v pořádku

Organizítoři byli moc milí a vtipní.

S organizací a organizátory jsem byla spokojená.

Občas jsme nevěděli, co, kde, kdy a kam, ale v konečné fázi to nebylo nějak extra důležité.

Méně arogance by bylo super :)

Zábavní, poradili když bylo potřeba, není co vytknout

Organizátoři v naší skupině byli naprosto úžasní, z mého pohledu Petra, Lucku a Aleše zastínila Míša, která se s námi
bavila i ve volném čase a všem přeji, aby ji poznali ať už na škole nebo na dalším seznamovacím kurzu.

Program byl sice velmi nabitý, ale všechny aktivity byly smysluplné a zábavné. Vše běželo hladce. Organizátoři byli milí,
ochotní a velmi dobře připravení. Patří jim velké díky.

Nemám výhrady

Dobře odvedená práce

moc milí, ochotní, moc děkuji

dobrá práce

=

Vše dle očekávání

Pohodáři, nevyžadovali striktní dodržování programu, měli jsme volnost.

-

Obdivuji je, že se jim do toho chce

Vyhovovalo mi, ze to bylo volnejsi. Organizatori super.

Naši byli nejlepší

Naši organizátoři byli moc fajn a neustále nás bavili. Organizátory ostatních týmů jsem neměla moc možnost poznat.

Skvěle sestavený program



s jinými organizátory než mé barvy jsem příliš do styku nepřišla

Dobrá organizace, šikovní organizátoři, nevyskytl se žádný problém

byli super a moc toho znali

Nejlepší :-)

Vše dobře zorganizováno

Super lidi

Vše zorganizované do posledního puntíku, nenarazila jsem na žádný zádrhel během celého běhu

Moc milí zábavní, ochotní. Namotivovali mě ke studiu

Osobní zkušenosti a rady oceňuji

Časté změny místností a programů předávané pouze prostřednictvím facebooku; naprosté fiasko s odjezdem, který se
neočekávaně posunul o hodinu dříve. Opět sděleno přes pouze přes FB.

Dobrá

Až na jednoho velmi nepříjemného organizátora skvělý tým.

vše zorganizováno téměř perfektně

Orientace byla lehce hektická, často se měnily místa přednášek a informace nebyly dodány úplně vždy včas

Snažili se jak nejlíp mohli a byli super

Nemám co vytknout. Organiátoři byli vždy ochotní, zábavní a kamarádští.

Velice ochotní

Celkem dobrý ale občas se nedodržoval program který jsme obdrželi

Nemám výtky

Občas by nebylo špatné více převzít iniciativu

Bez problémů

Lehká neinformovanost účastníků při náhlých změnách v programu (např. dřívější odjezd).

Zdálo se, že se všichni snaží nám pobyt co nejvíce zpříjemnit a zpestřit, zároven také usnadnit náš začátek na škole a
to bez ohledu na příslušnost k barevnému týmu

Organizace byla bezchybná, nevidím zde žádné nedostatky.

Měli jsme dostatek přestávek, všichni organizátoři byli milí a ochotni, zodpověděli všechny dotazy

Mohli by se trochu víc bavit s budoucíma prvákama. Organizačně fungvali super, ale pak se drželi hodně ve svý partě.
Na druhou stranu to chápu. Když se s nima člověk začal bavit ale sám, tak byli taky hodní.

Program pečlivě rozplánovaný do poslední minuty, časy byly většinou dodrženy a bylo moc fajn, že byly veškeré aktivity
dobrovolné.

milí, nápomocní, skvělí

Skvělá organizace. Nikdo nás k ničemu nenutil, rada jsem dobrovolně chodila na všechny přednášky. Narozdíl od výletů
s gymnáziem jsem měla konečně pocit, ze jsem svéprávný, dospěly člověk. Organizátoři byli velmi vstřícní. Děkuji.



Milí, nápomocní, kamarádští. :)

1*

Jak kdo je dobrý, někdo víc, někdo min

dle mého hodnocení bylo na akci příliš málo organizátorů na moc studentů

Bylo to super.

Organizátoři byli fajn, se všemi se bavili tak, že i ti nejvězší stydlíni se pak zapojili a navíc nám dávali super rady ke
studiu :)

Velmi mile mě překvapuje ochota a spolupráce že strany starších studentů, určitě se z toho poucim a jestli se mi
povede se prokousat do dalších ročníků, určitě budu mladším studentům též pomáhat.

zelený tým byl boží!!!

Nemám co dodat, maximální spokojenost :)

Modrá je prostě dobrá!

Skvělá práce. Vždy poradili a pomohli a vytvořili skvělý program.

Všem bych chtěl poděkovat za skvělé 3 - 4 dny. Organizátorům v naší skupině pak zejména za dobré rady a celkově za
to, že byli milí.

Dominik je scary

Super

Vždy ochotní pomoct

Všechno do sebe zapadalo, mohli jsme si vybrat, co chceme absolvovat a nebyl čas na nudění se.

Povedené

Všichni byli hrozně milí napomocní a kamarádští. Skvělé bylo, že se k nám do "prváckého" kolektivu opravdu zapojili a
tak měl člověk možnost poznaz je i blíže.

Velmi dobrá organizace a práce organizátorů.

organizátoři v mém týmu byli moc milí

nemám co vytknout, vždy nápomocní, program skvělý - klobouk dolů

Organizátoři by si měli uvědomit, že nám je 20 a ne 12.

Organizátoři byli výborní. Ve všem nám pomohli a odpovídali na všechny naše dotazy.

Všichni organizátoři byli hodní a vždy poradili.

Dobra organizace.

Nebýt messengeru, většinou bychom nevěděli,kde je sraz, kdy se co meni apod... Největší zklamání seznamovaku

Fajn lidé a je hezké, že jsou to studenti z fakulty.

JINÉ (32)



Strava - prosíme o zpětnou vazbu, kterou předáme kuchyni
105 odpovědí

Ušlo to.

Jsem dosti vybíravá, takže bych nemohla být zcela objektivní.

skolni jidelna

Poslední večeře, mohla být pro některé skutečně poslední.

Sníst se to dalo

Dobrá, jen bych docenil místo čaje třeba vodu.

Čočka nic moc, zbytek super.

Jídlo v pořádku, pouze čaj byl zejména první den takřka nepoživatelný. Možná by nebylo od věci zařadit do výběru třeba
jen obyčejnou vodu s citronem, po sportovních aktivitách by přišla vhod.

Kvalita špatná a nepříliš rozumný výběr jídel. Snídaně chudá.

Malý výběr jídla.

Spokojenost

Řekl bych, že na poměry rekreačních zařízení tohoto typu podprůměr. Polévky byly naopak velmi oblíbené, mnozí
konzumovali radši je, než hlavní jídlo.

1. běh měl lepší jídelníček!!

Krom poslední večeře (salát s kuřecím masem) jsem byl spokojen.

nejlepsi byly snidane a polevky

Slo to

Hodnotím výborně, ty diplomy vystavené u okýnka tam mají zaslouženě.Jen škoda, že v kuchyni nejsou tácy, aby si
člověk mohl odnést všechno dohromady a necourat se přes ty davy např. pro polévku.Jídlo: 10/10 na tyto poměry.

Strava byla pestrá a chutná, nemám žádné výhrady

Strava byla výborná

Myslím, že čočku moc lidí nemusí. Zařadila bych také vydatnejsi jídla. Ocenila jsem možnost svačiny během dne

Strava byla v pořádku, nemohu si na nic stěžovat, ačkoli mi kombinace "svíčkové" a bramborového knedlíku přišla lehce
zvláštní.

v poho

Dobré.

Školní kuchyně, na kterou jsem se přes prázdniny paradoxně těšila. Moc děkuji, to, že jsem neumřela hlady, je velké
plus.

Nic jsem neočekával a zklamaný jsem nebyl



Strava občas, dobrá, občas ne. Sem tam jsme si přišli jako na odtučňovacím táboře v porovnání s jídelníčkem 1. běhu.

ok

Poživatelné

Strava vynikající, kuchařky zaslouží pochvalu

Podprůměrná, byly ale světlé výjimky.

super

Nazývat věci pravým jménem

jídlo mohlo být teplejší

Vyborna.

Byla fajn

Některá jídla ušla, ale některá jsem sníst nezvládla (a to normálně nemám problém sníst cokoliv).

Vegetarianska verze nebyla prilis dobrá. Kombinace byly opravdu špatné.

typická jídelna, nicméně najedla jsem se, jen bych ocenila o něco větší nabídku při snídani

Bylo toho málo ale bylo to dobré

nebylo to špatné

Snídaně celkem fajn, ale obědy a večeře nic moc, ubrat na experimentech (kuskus, zvláštní zelný salát), klidně vařit jen
klasická jídla.

Dalo se na tom přežít

Já jsem s ní byla spokojená, ale říká se o mně, že jsem vděčný strávník, vím, že ostatní si trochu stěžovali.

Samé housky. Voda se nedala pít, čaj v kuchyni přeslazený.

čekal jsem to horší, 7/10

Chutnalo mi

Sice nebyly moje nejoblíbenější jídla, ale i tak velmi chutná.

Jedl jsem i horší, jednou

Skvělé jídlo, oproti jiným podobným jídelnách v podobných zařízeních.

strava velice dobrá i porce dostačující

U bezlepkové diety jsem zaznamenala lehkou kontaminaci. Pravděpodobně se jednalo o použití stejného nádobí na
práci s lepkovými a bezlepkovými surovinami (např. zelenina krájena na stejném prkýnku jako chleba). Pro citlivější
jedince s alergií by toto mohlo znamenat i silnou alergickou reakci a bylo by nutné přivolat záchranou službu. Pokud
bude zařízení i příště garantovat bezlepkovou dietu nebylo by na škodu ohlídat i možnou kontaminaci.

Jídlo bylo dobré. Na poměry takové “táborové kuchyně” bylo lepší, než bych čekala.

Veškeré jídlo mi chutnalo

Školní...



Už jsem zažila i horší

Nechutnala mi čočka, k některému chodu bych dala jako přílohu brambory

Strava byla super

Strava na obvyklou úroveň tohoto typu jídelen velmi dobrá.

ne úplně dobrá školní jídelna

Nechutnalo mi. Přežívala jsem na banánech. Zase ale rozumím, ze za tu cenu to proste lepší bylo nemohlo.

Slyšel jsem par stížnosti, avšak můj žaludek, dlouhá léta trénován v naší školní jídelně, snese ledasco. Proto stravu
hodnotit jako průměrnou (ve srovnání s poměry na které jsem zvyklý).

Příšerná, jediný testovinovy salát byl ok, jinak jsem rad ze jsem měl s sebou dost vlastního jídla. Vyhozené peníze za
stravování, tohle bych nejedl ani kdyby mi platili.

Maso se téměř nedalo jist

Bezchybné!

Vlastně jsem ani nečekala, že jídlo bude tak dobré, myslím, že i s množstvím mohli být všichni spokojeni.

spokojenost, jen možná příliš silná jídla na večer

Klasická závodní kuchyně, nic extra, ale jíst se to dá. Jen pro přístě-ke špenátu patří bramborové knedlíky, ne brambory.

Strava nebyla nic moc, ale nejvíce mě zarazilaneochota kuchařek nabídnout lidem s dietami (bezlepková a
bezlaktózová) alternativní stravu.

Jídlo bylo dobré. Možná by snídaně mohly být...větší.

Výborná, poklona kuchyni

Poživatelná.

Jídlo dobré, vyřiďte pochvalu.

Strava mi víceméně chutnala. Udělil bych školní známku 2 (chvalitebný).

Strava byla dobrá, ale chyběli tam odpolední svačiny.

v pořádku

Malé porce a moc oleje.

V pořádku.

:)

Vegetarianska strava byla nevyvážená a některá jídla skoro nepozritelna. :D

Lepší školní jídelna

Snidaně mi moc nechutnali, obědy by šli zlepšit, jediná dobra večeře bylo kuře.

Dávat do vegetariánské verze rajské omáčky místo masa 4 poloviny vajíčka a očekávat, že to strávník zkonzumuje, je
děsivé. Kombinace některých jídel až zarážely.

Jedl jsem i horší.



Chutnalo mi.

Nedělat prosím ráno jen sýry anebo jen šunka, dělat nejlépe mix. Jsou tu lidi, kteří nejedí např sýry a tak ráno, kdy jsou
jen sýry k dispozici, trochu strádají

Strava byla přesně taková, jakou jsem čekal, tedy poživatelná.

Jídlo bylo zpravidla dobré.

většina jídel se nedala jíst, jednoznačně nejslabší článek celého soustředění

Vyborne jidlo!!

Jídlo bylo naprosto vpořádku.

příště méně masových jídel, kuře nebyo dobré

Strava byla chutná, avšak porce mi občas připadaly jaksi malé.

Mohla by být lepší (salát by neměl plavat v oleji...)

Klasická jídelna jak na gymplu. Pizza v bufetu to dvakrát jistila.

K obědu a k večeři mohla být k pití nějaká šťáva, ne stále jenom čaj.

To radsi nebudu moc komentovat, dalo se to jist ale zadna slava tedy, zeli a na tom kousky masa a to cele zalite sosem
neni zrovna gurmansky zazitek

Strava byla v pořádku, nic extra, ale rozhodně stravitelné.

Strava byla jednoduše vynikající.

Za mě bohužel dost strašná

Strava byla docela v pohodě, až na snídaně.

Doprava, pokud jste alespoň jednu cestu jeli busem
124 odpovědí

JINÉ (4)
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Celkové hodnocení úvodního soustředění v bodech
134 odpovědí

Celkové slovní hodnocení úvodního soustředění
134 odpovědí

Moc jsem si ho užila 😊

Skvele, moc lidi

supr

Nemám si na co stěžovat.

Nelituji, že jsem jela

Výborně jsem se bavil a cítím se po něm připravenější na následujících (doufejme) 5 let.

Super, jela bych znovu.

Díky organizátorům (jak ze strany studentů vyšších ročníků, tak ze strany profesorů) vládla na soustředění pohodová
atmosféra. Program byl našlapaný po všechny 4 dny, s průběhem jsem byl mimořádně spokojený.

Zábavně strávené 4 dny, ale při vysoké anonymitě kurz ztrácí svůj původní záměr, a to seznámit se.

Soustředění jsem si velice užila, i když bylo těžké si v těch 200 lidech najít a udržet nějaké kamarády. Bylo to až moc
neosobní. Ale jinak parádní 4 dny.

Líbilo se mi, ale jednou stačilo ;-D
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No, klidně bych si to ještě zopakoval :P Všichni byli super a prostředí taky krásné. A hlavní účel - seznamování - byl taky
splněn.

Škoda, že jsem nejel na oba. Náramně jsem si to užil a už se těším na spolkové seznamováky. I tak jsem přesvědčen,
že ten fakultní nepřekonají.

Sice jsem poznal členy svého týmu, ale lidé z ostatních týmů mi zůstali většinou neznámí

prijemny, “naucny” a zajimavy zazitek

Seznamila jsem se, takze ucel to splnilo

Rozhodně to dopadlo mnohem lépe, než jsem očekávala.Vážně parádní program, člověk měl minimum volného času
(přes den), což uvítáte na akcích tohoto rázu.Seznámila jsem se skvělými lidmi, a to jak ze strany spolužáků z prvního
ročníku, tak ze strany starších spolužáků, organizátorů.I třetí den jsem potkávala lidi, které jsem ještě vůbec neviděla,
při čemž si člověk uvědomí, že 650 je vážně hodně lidí, když neznám ani všechny ze svého barevného týmu, a to je
vážně nicotný zlomek celého jednoho ročníku na PF UK.Takže abych to shrnula, soustředění bylo velice povedené,
škoda jen bohužel toho počasí (závidím 1.běhu).

Super!

Seznamovací kurz byl pro mě určitě přínosný, seznámila jsem se se spolužáky i fakultou a rozhodně bych se přihlásila
znovu

moc se mi líbilo a děkuji organizátorům

Byla to neskutečná zkušenost, poznat tolik lidí, profesorů a předmětů, ale bylo zde příliš mnoho lidí na to, abych byl
schopen poznat víc, jak vlastní tým, ne-li jenom půlku...prostě příliš mnoho lidí a málo prostoru časového i v objektu.
Ale jsem celkově spokojen.

Unavující

Určitě bych jela znovu, dobře zorganizované a velmi povedené

Rozhodně jsem byla spokojená, na to, jak mě v úvodu soustředění lehce děsilo.

chtělo by to asi více seznamovacích her kvůli velkému počtu účastníků

Soustředění naprosto splnilo očekávání a bylo zdrojem mnoha informací.

Zopakovala bych si ho klidně hned.:)

Ušlo to, ale myslím si, že díky více hrám, bychom se více stmelili.

Předčilo mé o očekávání

Úvodní soustředění hodnotím velice pozitivně. Na můj vkus bylo tedy až příliš přednášek (které však byly nepovinné).
Moc se mi líbili večerní akce (táborák, bojovka i diskotéka).

Skvělé, poučné a zábavné. Cítím se mnohem lépe připraven do začátku studia.

Poznal jsem několik lidí, celkově to bylo dobré

Rozhodně nelituji, že jsem přijel a odjížděl jsem nadšený do studia... a zralý do postele

užitečné, lepší, než jsem čekala

skvělé

=

Vše dle očekávání občas i nad rámec, koliektiv dobrý jak mezi účastníky tak mezi pořadateli



Na začátku jsem se bál, jelikož jsem příliš lidí neznal, ale mé obavy byly plané, velice jsem si seznamovák užil a
seznámil se s pár desítkami lidí.

-

Určitě lepší než očekávání

byla jsem spokojená :)

Dobre.

Splnilo vše co jsem si od nej sliboval

Jak jsem zmiňovala během celého dotazníku - osobně bych byla ráda za více vědomostních a sportovních aktivit a
méně přednášek. (Neberte to špatně, přednášky byly fajn, ale na druhou stranu - na přednášky teď budeme chodit celý
rok). Také bych uvítala cedulky se jménem pro každého a ne jen pro organizátory. Ubytování bylo za mě super, stava by
se dala o něco zlepšit. Ale celkově si mi tam líbilo!

Super akce

spokojená, že jsem jela

Bylo to fajn, doporučil bych

V pohodě

O průběhu studia jsem se nové věci dozvěděl a pár nových lidí poznal, takže dobrý :-).

Velmi povedené

Jel bych znovu

Zážitek na celý život a skvělý vstup do studia

Užila jsem si to jen přednášky byly příliš zdlouhavé, studenti usínali

super

Parádní akce

--

Šlo to

Výborný, našel jsem si kamarády, bavil jsem se, litoval bych kdybych nejel.

skvělá zkušenost na začátek studia

Bylo to skvělé, užila jsem si to, seznámila se s budoucími spolužáky a dozvěděla se hodně informací o předmětech a
tak dále. Jednoznačně pozitivní zpětná vazba.

Naprostá spokojenost

Super zkušenost, jsem ráda že jsem jela a klidně bych jela znovu.

Velice uspokojující

Bylo to velice fajn

Bylo to fakt super

Splnilo ocekavani



Skvělý úvod do studia

Výborná akce, které se určitě vyplatí zúčastnit.

Soustředění splnilo alespoň pro mě svůj účel. Dozvěděla jsem se něco o fungování fakulty, získala rady jak od
profesorů tak od studentů a seznámila se s alespoň několika svými novými spolužáky.

Poznala jsem své nové budoucí spolužáky, vyučující, seznámila se s výukou a organizací. Odnesla jsem si během velmi
krátké doby mnoho nových zážitků, za což patří všem velký dík.

Bylo skvělé poznat své budoucí spolužáky ještě před začátkem akademického roku v neformálním prostředí

Plné zážitků

Příjemné čtyři dny, po kterých se člověk cítí alespoň trochu připraven na to, co přijde v říjnu.

Zábavné, něco jsme se naučili, lepší orientace ve vysokoškolském prostředí (systém, zkoušky, učitelé a tituly)

Předčilo má očekávání. Skvělé.

Odnesl jsem si spoustu užitečných informací ohledně studia a navíc se seznámil se spoustou nových lidí. Co víc si přát.

Jsem rad ze jsem jel, sice jsem se nedozvěděl žádné převratné informace, ale alespoň znám par jmen. A bojovka byla
nejlepsi.

Užila jsem si to, bavilo mě to

jsem spokojen, Děkuji za skvělé představení fakulty

Naprostá spokojenost.

Ze začátku jsem byla opravdu skeptická, že to bude celé moc formální a umělé, ale nakonec jsem byla mile překvapena
a užila jsem si to. Vlastně mě mrzelo, že to bylo tak krátké :)

Soustředění předčilo mé očekávání

jsem moc ráda, že jsem jela! je to nezapomenutelná zkušenost

Fajne to bylo :)

Hodnotím ho velice pozitivně, poznal jsem pár nových kamarádů, soutěže byly super, stejně jako další doprovodný
program.

Velmi jsem si soustředění užila a snad si našla i několik kamarádů do začátku.

Myslím, že celá akce byla zorganizována perfektně. Vše probíhalo příjemně a hladce. To, že byly aktivity dobrovolné,
navíc skvěle eliminovalo ,,pruzení z nutnosti". Za mě se jednalo o jednu z nejlepších akcí prázdnin.

Šlo to, jenom dost krátké

Zábavné a přínosné

Osobně preferuji spíš spolkové seznamovací kurzy, protože tam je méně lidí, ale krom toho si myslím, že akce to byla
opravdu povedená.

Na jedničku!

Jsem rád, že jsem jel, i když se mi původně moc nechtělo. Soustředění považuji za povedené a přínosné ve všech
směrech.

Soustředění bylo skvělé. Myslím že každý, kdo na program chodil a zapojil se, se skvěle seznámil jak s fakultou, tak s
budoucími spolužáky.



Soustředění bylo skvělé.

smysluplné, z hlediska informací i kontaktů

Nejsem úplně příznivcem seznamovacích akcí zvláště po špatných zkušenostech ze střední a základní školy (naprosto
špatně zorganizované programy v obou případech), proto jsem ani od této akce nic moc neočekávala. Jela jsem do
Štědronína spíš kvůli informacím o studiu než kvůli čemukoliv jinému. Ovšem musím přiznat že mě celý kurz příjemně
překvapil. Program byl skvělý, organizátoři, spolužáci i vyučující taktéž. Na těchto pár dní budu opravdu ráda vzpomínat.

Odborný program s pedagogy byl naprosto skvělý. Ubytovací zařízení bylo hrozné, jedna zásuvka na třílůžkový pokoj je
opravdu málo.

Soustředění se mi moc líbilo. Jediné co chybělo bylo noční promítání filmu Pelíšky :)

Výborné!

Jsem rada, že jsem jela:)

JINÉ (34)


